
 
Goedenavond geachte aanwezigen. 
 
Mijn naam is Frank Dekkers en ik ben sinds mei 2017 eigenaar van het Therapeutisch Centrum van 
Berkel, voorheen Fysiotherapie van Berkel of Fysiomaatwerk Schijndel. 
De komende 5 minuten wil ik graag gebruik maken van mijn spreekrecht als burger, als ondernemer 
in de fysiotherapie en als eerstelijns zorgaanbieder.  
Verder zou ik een aantal parallellen willen benoemen tussen het door u beschreven 
gezondheidsbeleid, ontwikkelingen op gebied van bedrijfsgezondheidszorg en ontwikkelingen die 
gaande zijn in het vak fysiotherapie. Ik hoop als mens, als professional en als eigenaar van een 
eerstelijns zorgaanbieder een actieve bijdrage te kunnen gaan leveren in de toekomstige uitvoering 
van uw gezondheidsbeleid. 
 
Naast mijn persoonlijke drijfveren als burger raakt het nieuwe gezondheidsbeleid van de gemeente 
Meierijstad ook mijn missie en visie van mijn bedrijf. 

 Als persoon ben ik begaan met het welzijn van andere mensen en wil ik mensen hierin graag 
helpen door ze te ondersteunen in het bewegen en/ of ze in beweging te krijgen. Verder zie 
ik het als uitdaging om mensen iets te leren of bij te brengen. 

 Als bedrijfsfysiotherapeut ben ik de regio Eindhoven betrokken geweest bij het opzetten en 
implementeren van een nieuw gezondheidsbeleid bij meerdere grote landelijk opererende 
bedrijven. Deze bedrijven zijn al meerdere jaren bezig met het model Positieve gezondheid 
van Machteld Huber. In deze bedrijven heb ik veel positieve ontwikkelingen gezien, waarbij 
een kritische noot op zijn plaats is. In de praktijk bleek dat veel goede en positieve 
initiatieven een stille dood stierven door gebrek aan communicatie en coördinatie. Daar waar 
het beleid goed gedragen wordt, is er vaak sprake van succes. Hierbij is ketenaanpak vaak 
het sleutelwoord. 

 Als praktijkhouder is het mijn missie mensen te helpen wanneer bewegen niet meer 
vanzelfsprekend is. Dit willen we in de toekomst breder gaan benaderen onder meer door 
nog meer aandacht voor preventieve aanpak. Dit sluit ook aan op de toekomstvisie van de 
branche organisatie voor fysiotherapie; het KNGF.  

 Ook in de fysiotherapie zien we de beweging van Zorg en Ziekte (ZZ) naar Gezondheid en 
Gedrag (GG).  We zien een verschuiving van de zorg-rol naar een meer preventieve rol. Zo 
wordt er op dit moment gezocht naar mogelijkheden om een voortrekkersrol te gaan spelen 
in de zogenaamde Gecombineerde leefstijlinterventie ofwel GLI. Dit is een product waarin 
mensen met overgewicht middels ketenzorg naar een gezondere leefstijl begeleid gaan 
worden. Dit zal in de toekomst worden uitgebreid naar andere doelgroepen. In mijn visie zou 
dit een mooi voorbeeld kunnen zijn van een concrete invulling van de uitvoering van het 
gezondheidsbeleid in onze gemeente. 

 In het beleid wordt er gesproken over de rol van de verschillende partners, waaronder ook 
eerstelijnszorgaanbieders. Persoonlijk ben ik nieuwsgierig of hier al een concrete invulling 
aan gegeven is. Indien dit niet het geval is, is het team van het Therapeutisch Centrum van 
Berkel graag bereid een proactieve rol op zich te nemen in de aanpak van de in het 
beleidsstuk benoemde specifieke problematieken in de verschillende wijken van Meierijstad. 

 
Ik wil u allen bedanken voor deze geboden spreektijd en indien gewenst staan wij open voor een 
gesprek met het college om eventuele mogelijkheden te bespreken of vragen te beantwoorden. 
 
Dank voor uw aandacht 
 


